
 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
Styret i  
Hol og Hovet Sokneråd 
                     
 
 

Innkalling til styremøte i Hol og Hovet Sokneråd mandag 12 mai 2025 
Kl 18:00 

 
Eg kallar inn til styremøte i Hol og Hovet Sokneråd kl 18:00 i Kyrkjestugu.   
Ved forfall blir vara innkalla dersom dei faste ikkje kan møte. 
Gi derfor beskjed dersom du ikkje kan møte. 
Møtet er opent for alle. 
 

Saker til behandling er: 
 
Sak 21/2025 Godkjenning: Innkalling og saksliste, 

Godkjenning av protokoll 12 mars 2025, ( sjå vedlegg.)  
Val tå referent. 

 
Forslag til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent 
Protokoll frå møtet den 12 mars 2024 vart godkjent og signert tå: 
 
_____________________   
 
_____________________ vart valt til referent. 

   
Sak 22/2025  

Kunnskapsinnhenting, Hol gamle Kyrkje 
 
Vedtak i sak 12/2025 
Knut Medhus kommer med forslag/ legg fram ein plan til neste møte. Torstein 
Seim, Bjørn Seim  stiller gjerne med sin kunnskap. 
Enstemmig enighet.  
 
Foslag til sommar salg ved Hol Gamle kykje:  
Et hefte  til grei pris som besøkende kan kjøpe ved besøket i tillegg til en vanlig 
bok.  

HOL KIRKEKONTOR 
Geilo kulturkyrkje 

Skurdalsvegen 22, 3580 Geilo 
Tlf. 32 09 69 30 

Faks 32 09 69 31 
Org.nr: 976 990 048 

 
 

 
 

  

 

DEN NORSKE KIRKE  

Hol sokn 
Hol og Hovet Sokneråd 
 
 
 



Enighet i at eksisternede hefte av Sigurd S Reinton 1956 printes opp.  
Knut Medhus innhenter pris på digital print, forslag 300 eksemplarer. 
 
Knut Medhus har innhentet følgende tilbud: 
Hei – her er digitalisert utgave av heftet om Hol gamle kyrkje som Sigurd 
Reinton fekk laga i 1956 då restaureringa var ferdig. Eg vart beden om å 
innhente pris på opptrykk, den ligg på om lag 25 kr per hefte ved opplag 300 stk 
– ligg billegare ved større opplag. Moms kjem på toppen. 
Ber om at det blir teke ei avgjerd i saka så snart som råd då det er sesong for 
gaiding om ikkje så brått. 
 

 
 
Forslag til vedtak: 
Soknerådet godkjenner å trykke opp 300 eksemlarer. 
Inntektene frå salget tilfaller Soknerådet. 
Kostnaden tas frå konto ??_______ 
Utsalgspris? ____  
Vipsnr og utgivar trykkast lett synleg på brosjyren. 

 
 
 
 
Sak 23/2025 Disse sakene kom opp under eventuelt  sak 20/2025 

 
 1: 
50 års konfirmanter, dato?. – Tone Berit Aasen er konfirmant i år. 
Åse ordner med å kontakte konformanter å sende ut brev, samt finne noen til 
servering.   
Tone Berit Aasen har et standard brev som kan brukes 
 

Vedtak: 
 
2: 
Se på løsning med åpen veikirke. 
Kva slags løsning er mulighet til å få til? 
Kva har man kapasitet til? 
Hvor mange dager 4-5? 
 

Vedtak: 
 

3: 
Kan enn få til et samarbeid med Hol Museum 
For eksempel vertskap og enkel bevertning.  
Eller noen som åpnet og låser kirken, ingen verdskap. Eks bruke bankkortet for å 
komme inn. 
Kva har man kapasitet til og kva ønsker man å få til.  
 

Vedtak: 
 



 
 
 
Sak 24/2025 BYGGENEMND/REFERANSEGRUPPE FOR REHABILITERINGEN AV HOL 

GAMLE KYRKJE 
 

Sak 10/25 i fellesrådet. 
Orientering. 

 
Vedtak i fellesrådet 
 

Som byggenemnd/referansegruppe velges:  
Ole Bjørn Kleven  
Knut Medhus  
Bjørn Seim  
Astri Tingstad forespørres  
Alveva Hohler forespørres  
 
Kirkevergen fungerer som sekretær  
Byggenemnda/referansegruppa skal ha beslutningsmyndighet i sitt mandat, 
innenfor de gitte økonomiske rammer. Forslag til konkret mandat legges 
frem i neste møte. 
 

  Uttale Hol og Hovet sokneråd: 
HH Sokneråd, er einige i fellesrådet sitt vedtak.  
Nemnda må kunne velgje inn andre fagkunnige når det trengst. 
 

Sak 25/2025  Pilegrimsvandring frå Vats til Hol Gamle Kyrke. 
Det har komme spørsmål frå kyrkjekontoret om me kan stå for pilegrimsvandring 
frå Vats eller Storemyr i forbindelse med  Olsok messa. 
Eventuelt berre frå Storemyr og om me kan stå for transport og kyrkjekaffi. 

 
Innstilling: 

 
Sak 26/2025 Val tå med-liturg og kyrkjevert  fram til 27/09/25 
 
  Sjå eigje XL akk og tenk over når de kan stille. 
  På grunn tå prestesituasjonen kan det bli endringa på kort varsel. 
 
  Vedtak: 

Xl arket vart fylt ut og skal oversendast til kyrkjekontoret. 
 
 

 
Sak 27/2025 EVALUERING OG OPPFØLGING AV BISPEVISITASEN OG 

UTFORDRINGENE I VISITASFOREDRAGET 
Vedlegg: HKF 2 vedlegg 1 Biskopens visitasforedrag 
Saksopplysninger:  
Sak 4/25 i fellesrådet  



 
Innledningsvis bes hvert av de tre soknene om å presentere hvilke punkter 
som det ble pekt på under bispevisitasen som de mener er spesielt viktig å 
ta med seg videre – også det som ikke står i foredraget. 
Biskopens 7 utfordringer til soknene i Hol er dels generelle, dels spesifikke. 
Kirkevergen ser for seg følgende oppfølging av de 7 punktene i foredraget: 
 
 
1. 
Arbeidet med implementering av ny gudstjenesteforordning fortsetter så 
snart denne er godkjent av biskopen, og styrkingen av gudstjenestene og 
fellesskapene i hver kirke må videreføres i samarbeid med den nye 
soknepresten. Det er et mål om at det skal bli flere gudstjenestebesøk, på 
tross av færre gudstjenester. 
Geilo sokn utfordres spesielt på å jobbe videre med rammer og form på 
kveldsmesser søndager, og å utnytte mulighetene i fellesskapene rundt 
kirketorget og gjenbruksbutikken. 
Kirkevergen vil arbeide spesielt med samordning og helheten av 
gudstjenester og arrangement i hele kommunen, og koordinering med Ål, 
men på grunn av bytte av både kirkeverge og sokneprest vil dette skje over 
tid. 
 
2. 
Soknerådene bør ta en lederrolle i forhold til å invitere med seg folk i 
gudstjenestene, og spesielt i Hol og Hovet bør en i tillegg se nøyere på 
muligheten for å gjenopprette kirkeskyss. 
Behov for kirkeskyss kan gjerne meldes til kirkekontoret innen fredager 
15.00. Det bør også komme en artikkel i kirkebladet om dette. 
 
3. 
Kryssing av sokn skjer ofte i forbindelse med spesifikke gudstjenester og 
arrangement, og det er et mål at alle kirkene og soknene styrker 
fellesskapene som trekker folk på tvers av soknegrensene. Samarbeid og 
koordinering med Ål vil være noe forholdsvis nytt i så måte. 
 
4. 
Barne- og ungdomsarbeidet står sterkt i Hol der det er en del av 
trosopplæringen, mens det frivillige barne- og ungdomsarbeidet nå er 
nærmest ikke-eksisterende. Fellesrådet bør diskutere om barne- og 
ungdomsarbeidet skal arbeides med på fellesrådsnivå, eller om Geilo sokn 
skal utfordres til å diskutere dette – inkludert en revitalisering av barne- og 
ungdomsnemnda. Dagali og Skurdalen og Hol og Hovet sitt bidrag til 
bærekraft vil i så fall primært være økonomisk. 
Barne- og ungdomsarbeidet må også sees i tett sammenheng med arbeidet 
med unge voksne, der vi ble utfordret både av biskopen og Hol kommune til 
å se både på denne gruppen generelt og spesielt de litt svakerestilte 
gruppene som gjestearbeidere, fremmedkulturelle og andre. 



 møtet med Hol kommune ble det diskutert et konkret forslag om et nokså 
åpent innspills- og delemøte med andre lag og organisasjoner i kommunen 
om samlet tilbud til barn og unge. 

 
5. 
Soknerådene utfordres til å diskutere flere aspekter av frivillighet, gjerne 
over flere møter og med utgangspunkt i materiell i Ressursbanken. Denne 
utfordringen bør også gå videre til diskusjoner blant de frivillige i 
gjenbruksbutikken og kirketorget. 
Staben vil i utgangspunktet videreføre det arbeidet som de gjør rettet mot 
frivillige, men i år er det i tillegg snakk om å få til en vårsamling med grilling 
e.l. samtidig som et allmøte. 
 
 
6. 
Soknepresten har hittil holdt tråden i KirkaVår, og inntil ny sokneprest er på 
plass vil Anne-Kristin oppdatere mest mulig innen trosopplæring, og etter 
hvert diakoni sammen med Anne Marie. Ny sokneprest vil få arbeidet med å 
videreføre dette arbeidet til høsten. 
 
7. 
Barne-/ungdomsarbeid, trosopplæring, diakoni og kultur er allerede stort 
sett felles for hele Hol kommune. Felles menighetsråd er omtalt i neste sak. 
Prosten skal rapportere til Tunsberg bispedømme på oppfølgingen etter 1 år. 
Innstilling: 
 
Vedtak: (fellesrådet) 
 
Oppfølgingspunktene etter visitasen tas til orientering, og suppleres med følgende 
innspill:  
Kanskje er det like viktig og riktig å gi tilbud til de store kullene med eldre innbyggere 
som barn og unge.  

 

Innstilling: 
Oppfølgingspunktene etter visitasen tas til orientering, og suppleres med følgende 
innspill: 

 
Sak 28/2025  konfirmanttreff på Fjellheim samfunnshus den 14 mai 

Tradisjonen tro ønskes konfirmanter og foresatte velkommen til sosialt 
samvær, med middag på Fjellheim grendehus etterfulgt av 
temagudstjeneste i Hovet kyrkje. 
 
Onsdag 14.mai 
Program: 

• kl.17.00 Det ønskes velkommen i Fjellheim Grendehus 
• kl.17.15 Grillmat m/kald drikke, is og kaffe 
• kl.19.00 Temagudstjeneste i Hovet kyrkje 

 



Hol og Hovet sokneråd stiller og med mat, grillkokk og serveringshjelp  
. 

 

Forslag til vedtak: 
Ole Bjørn organiserer og kjøper inn mat og drikke til ca 40 personer. 
I tilleg stiller:  
 

 
  
 
 

 
Sak 29/2025 DISKUSJONSSAK: SAMMENSLÅING AV SOKNERÅD FRA KIRKEVALGET 2027 
 

Saksopplysninger:  
 
Biskopen peker på felles menighetsråd som en egnet felles organisering 

av soknene i Hol, men understreker samtidig at en endring må komme 

«nedenfra» - på tross av at biskopen nå har fått myndighet til å vedta 

endringer i soknestrukturen. Både fellesrådsleder og kirkeverge mener i 

tillegg at felles menighetsråd også er eneste løsning som er realistisk å 

få gjennomslag for i alle tre soknerådene innenfor denne valgperioden.  

Eventuell fullstendig sammenslåing til ett Hol sokn vil kunne komme på 

et senere tidspunkt, og behøver ikke være veldig annerledes enn det 

som skisseres som en mulig ny organisering under:  

Struktur og arbeidsform  

 

For å ha tilstrekkelig gevinst av en omorganisering så forutsettes det at 

både felles menighetsråd og kirkelig fellesråd skal bestå av de samme 

medlemmene, og inkludere alle 3 soknene i Hol kommune. Ål har også 

god erfaring med en slik struktur etter å ha forsøkt ulike alternativ. Selv 

om rådet vil bestå av de samme medlemmene, med unntak for 

kommunal representant, så vil det behandle både menighetsrådssaker 

og fellesrådssaker. Det anslås at det vil være behov for ca. 10 møter/år, 

med mulighet for å ha noen møter som rene menighetsrådsmøter og 

noen som rene fellesrådsmøter.  

 

Arbeidsutvalgsmøter (AU) har i liten grad blitt benyttet i Hol, men dette 

bør praktiseres før hvert møte for å effektivisere møtene. AU bør bestå 

av sokneprest, leder og nestleder i rådet, samt en tredje representant 

som representerer det tredje soknet, sammen med kirkevergen som 

sekretær. Delegasjonsreglementet bør oppdateres for å tydeliggjøre 

arbeidsutvalgets mandat.  

 
 
 

 



 
 

Sammensetning  

I henhold til reglene for felles menighetsråd 
(vedlegg) er det nå mulig å ha en 
sammensetning med ulikt antall 
medlemmer fra hvert sokn også i fellesråd 
(§6, endret Kirkemøtet 13. april 2024). Det 
er også mulig å ha samme sammensetning 
som i dagens fellesråd, med 2 
representanter fra hvert sokn: Modell med 
ulikt antall  

«Fellesrådsmodellen»  

Hol og Hovet sokn  2 faste + min 3 vara  2 faste + min 3 vara  928 medlemmer  

Geilo sokn  4 faste + min 3 vara  2 faste + min 3 vara  1822 medlemmer  

Dagali og Skurdalen  2 faste + min 3 vara  2 faste + min 3 vara  215 medlemmer  

Biskopens representant  Sokneprest mest naturlig, med prost som 
vara  

Kommunal representant  Vanligvis ordfører eller varaordfører (kun 
FR-saker)  

 
Forslag til vedtak 
Hol og Hovet sokneråd stiller seg positive til eit sokn etter fellesrådmodellen, der 
alle sokn fer 2 representantar kvar.  
Det er viktig at ein fer klarheit i kva til oppgåver som som skal bestemmast tå det 
lokale soknerådet og kva som skal bestemmast i det felles soknerådet. 
 

 
Sak 30/2025 Evaluering kakelotteri i Hol og Hovet  
 

Det vart også i år kakelotteri både i Hovet og Hol. 
På grunn tå dårleg vær og at me ikkje fekk stå ved inngangen på Kiwi vart datoen i 
Hol flytta frå onsdag 16 til lurdag 19. (Påskeaften) 
Åse Hansehaug og Tone Berit fikk bakt alle 15 kakene sjølv, i tillegg til at dei bakte 
kaker til 2 gevinstar. BRA!! 
Me i Hol greide berre å få samla inn 5 kaker, men me fekk heldigvis Eli på Makalaus 
mat AS til å bake 10 kaker til sjølvkost, me brukte tulipanar til 2 premie. 
Alle lodd vart solgt før kl 13:00 og me tjente totalt xx kr på lotteriet   
 
Forslag til vedtak:  
Holingane må bli flikkare til å få folk til å bake kaker til neste år. 
Vurdere å ha forskjellige dagar i Hol og Hovet, kansje Påskeaften er ein betre dag? 

 
 
 
 
 
 
 



 

Sak 31/2025  SIGNERING AV TAUSHETSERKLÆRINGER 
 
Vedlegg: Taushetserklæring 
 
Saksopplysninger: 
 
Beklageligvis vart ikke taushetserklæringer signert av rådsmedlemmene ved 
tiltredelse etter kirkevalget. Hovedorganisasjonen KA har utarbeidet 
standard mal for dette - vedlagt. 
 
Forslag til vedtak:  

Taushetserklæringer signeres av alle rådsmedlemmer 
 

 
Sak 32/2025 Evaluering av dugnad på kyrkjegardane.  
  På grunn tå tidleg vår vart dugnadane i år 14 dagar tidlegare enn før. 
  Hol Nye og Gamle kyrkje 28 april frå kl 11 
  Hovet Kyrkje 29 april. 

Det var dårleg frammøte på Galekyrkja, men alle kyrkjegardane vart raka og i 
orden til summaren. 

 
Forslag til vedtak:  
Til neste år gjer me det på same måte som i år. 
 

Sak 33/2025 Neste møte i HH sokneråd.  
 

vedtak:  
Dato ble valt:  
 

Sak 34/2025 Ole Bjørn Kleven informerer om pågåande retstvist med Mest Entrepenør. 
Untatt . offentelegheit  

 
 

Sak35/2025 Eventuelt 
   

 

Gi meg beskjed dersom du ikkje kan møte. 

 
Kvisla 06 mai 2025 
 

 

Ole Bjørn Kleven 
Leiar 
Hol og Hovet Sokneråd 
Mobil: 90943603 

 

  


